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Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Möte med BRÅ 

Mötesdatum: 2018-03-20 

Närvarande: Lokala arbetsgruppen i Fisksätra/Saltsjöbaden, 
Tobias Nässén (M) ordförande, Inger Davidson (KD) 1:e vice 
ordförande, Lena Rönnerstam (S)2:e vice ordförande, Khashayar 
Farmanbar (S) 
Mats Bohman (administrativ direktör), Johan Kust, (kommunpolis) 
Anneli Sagnérius (enhetschef på juridik- och kanslienheten), Jan 
Landström (säkerhetssamordnare), Johanna Balic (nämndsekreterare)   

 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Tobias Nässén (M) öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
 
2. Möte med den lokala arbetsgruppen Fisksätra/Saltsjöbaden kl. 13.00-14.00 
Arbetsgruppen ger en uppdatering av den senaste tidens händelser i Fisksätra/Saltsjöbaden.  
 
Bland annat diskuterades följande. 
 
Johan Kust, kommunpolis, inleder med att informera att det sedan personrånen runt Nacka 
forum har varit normalläge i Nacka.  
De bästa kontaktvägarna till polisen är att ringa 112 om det är ett pågående brott. Om man 
vill lämna tips och uppgifter kan man göra det via polisen.se. 114 14 kan man ringa för att 
göra en anmälan.  
 
Jan Landström berättar om vad som är aktuellt i arbetsgruppen Fisksätra/Saltsjöbaden. 
Man har bland annat arbetat med drogproblematiken genom trygghetsvandring och 
informationsblad om marijuana. 17 april kommer en ny trygghetsvandring att genomföras. 
 
Tobias Nässén informerar arbetsgruppen om trygghetspaketet som innebär att 5 miljoner kr 
kommer att ges årligen i tre år till trygghetsskapande åtgärder.  
 
3. Ordförande Tobias Nässén (M) öppnar sammanträdet med BRÅ.  
 
 
4. Brottsförebyggande rådet adjungerar Khashayar Farmanbar (S) till dagens sammanträde.  
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5. Situation kring ungdomar i allmänhet och i Fisksätra i synnerhet 
Brottsförebyggande rådet diskuterar situationen gällande ungdomar i Fisksätra. 
 
6. Lägesbild vad gäller våldsbejakande extremism 
Rådet diskuterar nuvarande läge kring våldsbejakande extremism. Mats Bohman berättar att 
100 000 kr har varit avsatta till brottsförebyggande rådet för våldsbejakande extremism 
under 2017. 
 
7. Utbildning kring våldbejakande extremism 
Anneli Sagnérius informerar om möjliga alternativ för utbildning kring våldsbejakande 
extremism. 
 
Några förslag som diskuterades var följande; 

• Till SSPF-gruppen med koppling till ungdomar i riskzon. 
• Utbildning kopplat till förtroendevalda 
• Informationssatsning om användning av sociala medier 

 
Anneli återkommer med mer information vid nästa möte den 24 april.  
 
Rådet noterar informationen och återkommer vid nästa tillfälle. 
 
8. Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  
 
 
Vid protokollet 
 
Johanna Balic 
 


